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Adrià Ballús: «No sé si la música
és terapèutica, però és una manera
d'anar endavant» 
Entrevista-concert amb Adrià Ballús i Ferran Font, dos amics que s'han unit per
tocar les cançons del primer | Universos creatius d'expansió sideral, l'Adrià fa
música des de fa molts anys, tocant molts instruments i escrivint evocadores i
poètiques lletres

Video: https://www.youtube.com/watch?v=dBvxxymZLQo

MÚSIQUES D'AQUÍ és la càpsula audiovisual d'entrevistes a grups de música que acaba amb una
actuació en directe. A cada episodi tindrem un grup convidat per explorar, per exemple, les
relacions obtuses entre la vida, la música i el segle XXI.

En aquesta primera capítol, després del pilot, acollim la música d'Adrià Ballús, acompanyat pel
violinista Ferran Font. Dos amics de la comarca que toquen tres cançons recents de l'Adrià i amb
qui parlem de l'experiència musical, d'influències i de no voler participar de converses musicals
microfonades. En el fons, l'entrevista només vol ser una excusa, un punt de partida, perquè
descobriu (si no el coneixeu) l'univers d'en Ballús, un artista de cap a peus que ens estimem
molt. 

Produït per La Clota amb la col·laboració de La Fàbrica de Somnis. Música que sona: Nult i Carpa
Vermella i Adrià Ballús.

Aquí escoltar la música d'en Ballús: 
A Bandcamp
A Spotify
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